
 

 

 
 
 
 
Nr. 144/2023 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 29 decembrie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 17 membri, 1 reprezentant ai 
satelor aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, lipsind: 
Jánó Mihail, József Álmos-Zoltán, Sipos Dóra-Viola, Vajna László, Miklos András - sat 
Coșeni. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 22 alin. (1) și (2) și art. 38 alin. (10) și art. 42 din HCL nr. 
95/2020 privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, 
respectiv în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (2) lit. a și art. 134 alin. (4) și art. 196 
alin. (1) lit. a din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, 
nr. 1576/2023. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Toth-Birtan Csaba, Vargha Fruzsina 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Morar Edith înlocuitorul secretarului general 
al municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Bună dimineața. 
Începem cu prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m./lb.r.): „După prezență aș începe ședința extraordinară de azi. Azi avem un 
singur punct pe Ordinea de zi. Dorește cineva să propună ceva la Diverse? Dacă nu, vă rog 
să votăm Ordinea de zi în întregime. Eu sunt de acord cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul conilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Scuze, sunt 



 

 

prezentă și eu și sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu Ordinea 
de zi.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi. 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Înainte de a intra 
în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din 
OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea 
hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt 
asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul 
personal pe care-l au în problema respectivă. Dacă există asemenea cazuri, vă rog să 
semnalați. Începem cu prezentarea proiectului de hotărâre.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
și completării HCL nr. 383/2020 privind aprobarea Proiectului tehnic pentru obiectivul de 
investiții „Refuncţionalizarea clădirii C2-sală de sport și finalizarea construcției anexate 
sălii de sport” aparținătoare Școlii Gimnaziale „Nicolae Colan” din municipiul Sfântu 
Gheorghe, județul Covasna, al proiectului și a cheltuielilor legate de proiect, cu 
modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Am primit o scrisoare 
de clarificare pe data de ieri și trebuie să aprobăm prin Hotărâre de Consiliu Local în acest 
format, un angajament de asigurarea fondurilor suplimentare. Întrucât valoarea investiției 
s-a modificat de la 5.741.100 de lei la 7.255.429 de lei + TVA la nivelul valorii totale și 
contribuția proprie s-a modificat la 1.680.412 lei, din care 1.566.636 de lei sunt cheltuieli 
neeligibile, care a fost în hotărârea precedentă 52.307,76 lei. Și ne angajăm prin această 
hotărâre să suportăm de la bugetul local toate cheltuielile ce pot apărea pe parcursul 
execuției lucrărilor. Mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.r./lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru prezentare. Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au avizat favorabil acest proiect de 
hotărâre. Aveți întrebări, sau propuneri? Dacă nu sunt, vă rog să votăm. Sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre 1.” 
 Domnul conilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 17 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 514/2023. 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 
frumos. Am aprobat cu 17 voturi. Mulțumesc frumos pentru prezență. La mulți ani, la 
revedere.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 25 ianuarie 2024. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                  PENTRU SECRETAR GENERAL 
                        Buslig Kincső                            Morar Edith 
 
 
 


